
Beslutningsreferat bestyrelsesmøde 1. november 2022 i klubrummet  
  
Tilstede:  
Kalle Christensen    
Christian Batiste 
Michael Nielsen     
Lisa Holm Rasmussen     
 
 Afbud:  
Brynjar Örn  
Susanne From 
 
Dagsorden:   

1. Bestyrelsens forretningsorden   
2. Siden sidst:   
A. Godkendelse af referat & opfølgning: 50.000 for en automat. Andre muligheder? Dagsordensættes til 
næste møde. Tage stilling til slibemaskine: Bestyrelsen beslutter, at der indkøbs ny slibemaskine. Hvis der 
kan ansøges om fond med tilbage virkende kraft, gøres dette.   
B. Dato næste møde: 22/11 kl 17  
C. Sommercamp 2023: obs antal ispas. Drøftes. Anderledes træning med evt koreografi og sjovt på isen. 
Dog kun hver 2. dag. Aldersopdelt. Der er flertal for, at det er en god ide. Der er flertal for I bestyrelsen, at Vi 
kan ikke tvinge nogle på camp, så derfor ikke krav om deltagelse min. 1 uge.   
E. Teams 
F. Evaluering af efterårscamp 
F. Kommunikation: Hvem gør hvad? Alt der handler omkring træning: Pernilles ansvar at kommunikere ud 
til medlemmerne. Klager og forespørgelser: Sendes til sekretæren: sekretaer@odense-skoejeklub.dk 
 
H. Træningsplan 2023: Årsagen til at K/M har tidlige tider: Det er ikke muligt at få hjælpetrænere så 
tidligt.  Desuden har de flere træningstider og derfor nødt til at være sådan fordelt.  
I. Åbent hus 
J. Samarbejde med Elite forældre: bestyrelsen får hjælp til elitestrategi af Rosita 
K. juleafslutning 
K. Førstehjælpskursus og søgning af midler fra TrygFonden: Drøftes. Der er ikke enighed. Et akut specifikt 
behov blæses op til at stort projekt. Bekymring om det rigtige huskes  
M. Hjemmeside  
N. ADG – vejledning om sko. Ikke løbesko men crossfit, håndbold, badminton, volleyball, læg på 
hjemmeside under advice om udstyr. Let og stiv, understøtning.    
 
3. Nyt fra trænerne: 

a. Sommercamp 
4. Nyt fra kassereren:   
5. Nyt fra udvalgene  

6. Års-hjul   
7. Evt.   

a. Fotoshoot 

 


